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OR.Oz.0022.41.2021 

PROTOKÓŁ NR  180/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 16 sierpnia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia umowy Nr 17P/1/2021/RFRD o udzielenie dofinansowania ze środków 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 12+173,50 –etap I”. 

5.2. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu 

budynków Zespołu Szkół nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia 

praktycznego”. 

5.4. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum 

Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na pracownie kształcenia 

praktycznego. 

5.5. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące zajęcia 

stanowiska w sprawie naboru wniosków o dofinansowanie zadań polegających  

na budowie, rozbudowie, przebudowie lub remoncie dróg powiatowych oraz dróg 

gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

5.6. Pismo Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące przyjęcia uchwały w sprawie 

zawiadomienia o ujawnieniu okoliczności wskazujących  na naruszenie dyscypliny 

finansów publicznych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

5.7. Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w sprawie zwiększenia  

od 1 września zatrudnienia o 1 etat nauczycielski ( ½ etatu psychologa i ½ etatu pedagoga) 

z przeznaczeniem na działalność diagnostyczną – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 16 sierpnia 2021 r. o godzinie 13:00.  

 

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą dwie członkinie 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska i Małgorzata Wdowczyk. Pan Adam Potaczek Wicestarosta 

Aleksandrowski nie uczestniczy w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 179/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 sierpnia 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 179/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 12 sierpnia 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia umowy Nr 17P/1/2021/RFRD o udzielenie dofinansowania ze środków 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 

12+173,50 – etap I”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące zatwierdzenia umowy Nr 17P/1/2021/RFRD  

o udzielenie dofinansowania ze środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 

10+100,00 do km 12+173,50 – etap I”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić przedłożoną przez 

Zastępcę Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu umowę Nr 17P/1/2021/RFRD  

o udzielnie dofinansowania ze środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania 

pn. „ Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 

10+100,00 do km 12+173,50 – etap I”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził przedłożoną przez Zastępcę Naczelnika Wydziału Rozwoju 

i Inwestycji Powiatu, umowę Nr 17P/1/2021/RFRD o udzielnie dofinansowania ze środków  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „ Przebudowa drogi powiatowej  

nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 13 sierpnia  

2021 r. znak: RI.042.44.2.2021 dotyczące zatwierdzenia umowy Nr 17P/1/2021/RFRD  

o udzielenie dofinansowania ze środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 

10+100,00 do km 12+173,50 – etap I”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie powołania komisji do dokonania 

przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Termomodernizacja 

kompleksu budynków Zespołu Szkół nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie 

powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim” w składzie: Mirosława Sobczak – Przewodniczący komisji, Karolina Szczęsna – 

członek komisji, Michał Wilniewczyc – członek komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków 

Zespołu Szkół nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim” w składzie: Mirosława Sobczak – 

Przewodniczący komisji, Karolina Szczęsna – członek komisji, Michał Wilniewczyc – członek 

komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 sierpnia  

2021 r. znak: Rz.7013.1.4.1.2019/2021 dotyczące zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie 

powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie powołania komisji do dokonania 

przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Adaptacja budynków 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 3 i przebudowa 

budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2  

na pracownie kształcenia praktycznego”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie 

powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. 

„Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 

3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2 

na pracownie kształcenia praktycznego”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Adaptacja 

budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 3  

i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2 

 na pracownie kształcenia praktycznego” w składzie: Mirosława Sobczak – Przewodniczący 

komisji, Karolina Szczęsna – członek komisji, Michał Wilniewczyc – członek komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II)  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego” 

w składzie: Mirosława Sobczak – Przewodniczący komisji, Karolina Szczęsna – członek 

komisji, Michał Wilniewczyc – członek komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 sierpnia  

2021 r. znak: Rz.7013.2.2019/2021 dotyczące zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie 

powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. 

„Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 

3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2 

na pracownie kształcenia praktycznego”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie powołania komisji do dokonania 

przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Przebudowa obiektu  

na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na pracownie 

kształcenia praktycznego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie 

powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania  

pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1  

z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Przebudowa 

obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na pracownie 

kształcenia praktycznego w składzie: Mirosława Sobczak – Przewodniczący komisji, Kinga 

Kulpa – członek komisji, Andrzej Nowicki – członek komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum 

Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na pracownie kształcenia 

praktycznego w składzie: Mirosława Sobczak – Przewodniczący komisji, Kinga Kulpa – 

członek komisji, Andrzej Nowicki – członek komisji. 
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 sierpnia  

2021 r. znak: Rz.7013.3.2019/2021 dotyczące zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie 

powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania  

pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1  

z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące 

zajęcia stanowiska w sprawie naboru wniosków o dofinansowanie zadań polegających 

na budowie, rozbudowie, przebudowie lub remoncie dróg powiatowych oraz dróg 

gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące zajęcia stanowiska w sprawie naboru wniosków  

o dofinansowanie zadań polegających na budowie, rozbudowie, przebudowie lub remoncie 

dróg powiatowych oraz dróg gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Możemy złożyć trzy wnioski. Ponieważ w poprzednim naborze dofinansowanie otrzymaliśmy 

na jedną drogę z trzech, a dwa wnioski zostały umieszczone na liście rezerwowej, wiemy, że 

nie mają szans na zrealizowanie, proponuję, żeby złożyć w tym naborze wnioski  

o dofinansowanie przebudowy dróg, które nie znalazły się na liście zadań rekomendowanych 

do dofinansowania tj. Ciechocinek – Siutkowo i Żyrosławice – Przybranowo. Wartość 

kosztorysowa przebudowy drogi Ciechocinek – Siutkowo – 2.476.207,13 zł, a drogi 

Żyrosławice - Przybranowo wynosi 3.623.135,59 zł. Pytanie, czy składamy trzeci wniosek  

o dofinansowanie drogi Ciechocinek – Dąbrówka? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za złożeniem tych trzech wniosków. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – ubiegamy się o dofinansowanie tych inwestycji z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych. 

 

Pani Lidia Tokarska – dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg jest mało 

atrakcyjne tj. 50%. Przy tych kilkumilionowych wartościach inwestycji wymagany jest 

potężny wkład własny powiatu. Jednak warto zaryzykować, być może, któraś z tych 

inwestycji uzyska dofinansowanie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć trzy wnioski o dofinansowanie 

zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg przebudowę dróg powiatowych: 

Żyrosławice – Przybranowo  na odcinku od km 0+000 do km 2+727, odcinek o długości 

2,727 km gmina Aleksandrów Kujawski, Ciechocinek – Siutkowo na odcinku od km 10+400 

do km 11+808, odcinek o dł. 1,408 km gmina Waganiec oraz Ciechocinek – Dąbrówka na 

odcinku od km 0+000 do km 2+080 odcinek o dł. 2,08 km gmina Raciążek.  
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W założeniu Rządowego Funduszu Polski Ład zaznaczono, że drogi, na które składamy 

wnioski o dofinansowanie nie powinny mieć dofinansowania z innych środków, ale w tym 

momencie nie ma jeszcze rozstrzygnięcia wniosków złożonych w ramach tego programu. 

Jeśli się okaże, że otrzymamy dofinansowanie do tego samego zadanie z dwóch funduszy  

to z któregoś zrezygnujemy, nie skorzystamy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu dotyczącego zajęcia stanowiska w sprawie naboru wniosków o dofinansowanie 

zadań polegających na budowie, rozbudowie, przebudowie lub remoncie dróg powiatowych 

oraz dróg gminnych w ramach Rządowego Rozwoju Dróg oraz wytypował projekty na 

przebudowę dróg powiatowych: Żyrosławice – Przybranowo  na odcinku od km 0+000 do km 

2+727, odcinek o długości 2,727 km gmina Aleksandrów Kujawski, Ciechocinek – Siutkowo 

na odcinku od km 10+400 do km 11+808, odcinek o dł. 1,408 km gmina Waganiec oraz 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 2+080 odcinek o dł. 2,08 km gmina 

Raciążek. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – Dyrektor ZDP informuje, że w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg  istnieje możliwość ubiegania się o dofinansowanie remontów dróg 

powiatowych. Na dzień dzisiejszy Zarząd Dróg Powiatowych nie dysponuje niezbędnymi 

dokumentacjami, które są wymagane do ubiegania się o środki na remonty dróg. Wcześniej 

Dyrektor informował Zarząd o potrzebie przeprowadzenia remontów wskazanych odcinków 

dróg. Zarząd Powiatu zajął stanowisko, że będzie czynił starania pozyskania środków na te 

remonty. 

 

Pani Paulina Smykowska – trzeba by zabezpieczyć w budżecie powiatu środki  

na dokumentację.  

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję wystąpić do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

o przedłożenie informacji zawierającej wykaz dróg, na których istnieje konieczność 

przeprowadzenia remontów wraz z oszacowaniem kosztów przygotowania dokumentacji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

o przedłożenie informacji zawierającej wykaz dróg, na których istnieje konieczność 

przeprowadzenia remontów wraz z oszacowaniem kosztów przygotowania dokumentacji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Paulina Smykowska – z informacji Dyrektora ZDP wynika, że szacowany koszt 

opracowania dokumentacji na remont wynosi ok. 3.000 zł – 4.000 zł netto za 1 km drogi. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 sierpnia  

2021 r. znak: RI.042.2.12.2021 dotyczące zajęcia stanowiska w sprawie naboru wniosków  

o dofinansowanie zadań polegających na budowie, rozbudowie, przebudowie lub remoncie 

dróg powiatowych oraz dróg gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg wraz 

z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

6 sierpnia 2021 r. znak: DUDiM.071.23.2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące przyjęcia uchwały  

w sprawie zawiadomienia o ujawnieniu okoliczności wskazujących  na naruszenie 

dyscypliny finansów publicznych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Skarbnika Powiatu 

Aleksandrowskiego dotyczące przyjęcia uchwały w sprawie zawiadomienia o ujawnieniu 

okoliczności wskazujących  na naruszenie dyscypliny finansów publicznych przez Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Jest to drugie w tym roku zgłoszenie naruszenia dyscypliny finansów publicznych przez 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim pana Marcina Strycha. 

Nastąpiło nierozliczenie zaliczki w terminie wynikającym z umowy zawartej 6 czerwca  

2019 r. pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Wojewodą Kujawsko – Pomorskim  

o dofinansowanie projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2605C Stara Wieś - 

Nieszawa o długości 5,239 km od km 2+072 do km 3+905 i od km 4+138 do km 7+544 – 

etap I”. Spowodowało to powstanie zobowiązania do zapłaty odsetek w wysokości 19.641 zł. 

Tym samym doszło do naruszenia dyscypliny finansów publicznych i zgodnie z przepisami 

musimy to zgłosić. Zostaliśmy wezwani do zwrotu odsetek i 14 czerwca 2021 r. 

przekazaliśmy należne odsetki.  

Do przedłożonego projektu uchwały załączone jest uzasadnienie, które przedstawia 

szczegółowo sprawę. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – musimy zawiadomić Rzecznika Dyscypliny Finansów 

Publicznych,  nie mamy wyjścia. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie zawiadomienia o ujawnieniu okoliczności wskazujących na naruszenie 

dyscypliny finansów publicznych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie zawiadomienia o ujawnieniu okoliczności 

wskazujących na naruszenie dyscypliny finansów publicznych przez Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 sierpnia 2021 r. dotyczące przyjęcia 

uchwały w sprawie zawiadomienia o ujawnieniu okoliczności wskazujących  na naruszenie 

dyscypliny finansów publicznych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w sprawie 

zwiększenia od 1 września zatrudnienia o 1 etat nauczycielski ( ½ etatu psychologa  

i ½ etatu pedagoga) z przeznaczeniem na działalność diagnostyczną – zajęcie 

stanowiska. 

  

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w sprawie zwiększenia od 1 września zatrudnienia o 1 etat 

nauczycielski (½ etatu psychologa i ½ etatu pedagoga) z przeznaczeniem na działalność 

diagnostyczną. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim zwróciła się 

z wnioskiem  o rozważenie możliwości zwiększenia od 1 września 2021 r. zatrudnienia  

o 1 etat nauczycielski tj. ½ etatu psychologa i ½ etatu pedagoga, z przeznaczeniem  

na działalność diagnostyczną. Przychyliłabym się do tego wniosku, ponieważ pomogłoby  

to usprawnić pracę poradni. W tym roku nie wpłynie to na plan finansowy poradni, mają 

zabezpieczone na ten cel środki. Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – Covid-19 narobił dużo złego jeśli chodzi o dzieci, odbija się 

to na ich wynikach w szkole. Dlatego jestem za zwiększeniem zatrudnienia w poradni, 

zgodnie ze złożonym wnioskiem. 

Miałabym pytanie do pani Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej, ile na dzień 

dzisiejszy osób oczekuje na badania. 

 

Pani Paulina Smykowska – jest tam w tej chwili problem kadrowy, bo jeden pracownik 

psycholog złożył wypowiedzenie z pracy. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w sprawie zwiększenia od 1 września zatrudnienia o 1 etat 

nauczycielski (½ etatu psychologa i ½ etatu pedagoga) z przeznaczeniem na działalność 

diagnostyczną. Ponadto, proponuję zobowiązać Dyrektora Poradni do przedłożenia na kolejne 

posiedzenie Zarządu,  informacji na temat liczby osób oczekujących na badanie 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w sprawie zwiększenia od 1 września zatrudnienia o 1 etat nauczycielski  

(½ etatu psychologa i ½ etatu pedagoga) z przeznaczeniem na działalność diagnostyczną. 

Ponadto Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Poradni do przedłożenia na kolejne 

posiedzenie Zarządu,  informacji na temat liczby osób oczekujących na badanie 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – pani Dyrektor PPP przysłała wstępną agendę zorganizowania 

konferencji wspólnej pracowników poradni i pracowników gmin odnośnie pomocy 

psychologicznej ze względu na Covid-19, myślę, że we wrześniu uda nam się zorganizować 

tę konferencję. 

 

Pani Lidia Tokarska – bardzo mi zależało na zorganizowaniu takiego większego spotkania 

gdzie moglibyśmy wspólnie porozmawiać o pomocy psychologicznej dla uczniów w dobie 

Covid-19, o współpracy między poradnią a szkołami, o dobrych praktykach, o wskazaniu 

właściwych dróg, ponieważ nie zawsze funkcjonuje to właściwie.  Ważne są takie spotkania  

i przekazywanie szerszej informacji. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – szkoły, które osiągają słabe wyniki są obejmowane 

wsparciem. Muszą przygotować program naprawczy i zgłaszają się o pomoc do placówek 

doskonalenia nauczycieli. Mamy szkoły objęte tego typu wsparciem również na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego. Uważam, że w organizację tego rodzaju konferencji mogłoby 

włączyć się Kujawsko – Pomorskie Centrum Edukacji Nauczycieli we Włocławku, w którym 

pracuję. Mamy specjalistów, którzy już wspierają szkoły w rejonie, wiemy jak te dobre 

praktyki wyglądają, i jak wyglądać powinny. 

 

Pani Lidia Tokarska – to jest dobra propozycja i myślę, że z niej skorzystamy. Zaprosimy  

do udziału w konferencji Kujawsko – Pomorskie Centrum Edukacji Nauczycieli  

we Włocławku.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jeśli chodzi o identyfikację problemu to był jeden  

z priorytetów Ministra Edukacji Narodowej, a w ślad za tym Kuratora Oświaty. Odbyliśmy 

dużo spotkań ze szkołami, gdzie mieliśmy specjalistów, którzy szkolili nauczycieli, całe kadry 

szkolne.  Gdyby te osoby włączyć to na pewno konferencja ta jakościowo by zyskała.  

 

Pani Lidia Tokarska – dobry pomysł, na pewno skorzystamy. 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

16 sierpnia 2021r. znak: PS.4354/3/2021 wraz z wnioskiem Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 2 sierpnia 2021 r. znak: 

PPP.021.23.2021 w sprawie zwiększenia od 1 września zatrudnienia o 1 etat nauczycielski  

z przeznaczeniem na działalność diagnostyczną, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 13:18. 

 

Protokołowała: Karolina Wojtylewska  ........... 

 

 


